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PRoroKó¿ xn 3sios
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ

I PORZADKU PUBLICZNEGO
z dnia 31 sierpnia 2005 roku

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczqla

obrady o godz. 1200 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznlk

do niniejszego protokolu, wg. nastEpuj4cego porz4dku:

1. Informacja Komendanta Miejsko Gminnego Ochotniczych Straly

Polarnych o stanie bezpieczeústwa polarowego na terenie gminy,

2. Informacj a o realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania

problemów alkoholowych,

3. Informacjaz wykonania Budzetu Miasta i Gminy zaI pólrocze 2005 roku,

4. Informacja o przebiegu realizacji budzetu Zarzqdu Budynków

Mieszkalnych zaI pókocze 2005 roku,

5. Sprawy ró2ne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

otaz zaproponowal rozpoczEcie posiedzenia od analizy pierwszego punktu.

Ad.1

Na posiedzenie komisji przybyl komendant Miejsko - Gminnej

Ochotniczej Strazy Poíamej - pan J. Smacki.

Komendant przedstawil radnym sprawozdanie z dzialalnoSci OSP na

terenie gminy JEdrzejów.

Glos zabral radny S. Fiutek. Cty Strai wystqpowala do Gminy

o uzyskanie írodków na remone?

Te straZnice, które wyst4pily o dofinansowanie, otrzymaty Srodki

pienigzne na remonty.
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Czy iednostki takie jak Wolica, Raków zakoúczq prace remontowe w tym

roku? - ZapytaL radny S. Fiutek.

MyÉlq, 2e prace remontowe bEd4 trwaly jeszcze do przyszlego roku -

odpowiedzia\komendant Stra|y pan J. Smacki.

Jak przedstawia siQ sprawa ubezpieczenia samochodów? Zapytal

Przewodn iczqcy komi sj i.

Burmistrz L. Kapcia podjat decyzjq, ze Gmina nie bEdzie placila

ubezpieczenia ani nie bgdzie utrzymywala kierowcg. Jednostka, która przejEla

samochód na wlasne utrzymanie, odpowiada za niego. Pozostal tylko jeden

samochód w Mnichowie na poftzeby sluZbowe poinformowal radnych

komendant J. Smacki.

Czy iednostki OSP braty udzial w akcjach po2arowych w roku biezqcym?
- Zapytat radny S. Fiutek.

Wruz z Paristwow4 Stra2q Polamq jednostki w Laskowie, PrzEstawiu

i Potoku Wielkim uczestniczyty kilkakrotnie w akcjach poaarov\rych. W roku

ubieglym tych wyjazdów bylo wiqcej. Wi4zalo sig to z wigkszqliczbqpo1arów
- odpowiedzial komendant StraZy.

Komisja Porz4dku nie miala wiEcej uwag do przedstawionego

sprawozdania. Komendant Strazy - pan J. Smacki opuécil posiedzenie.

Ad.2

Naczelnik wydzialu oéwiaty, Kultury, promocji i Sportu pan

M. Koémider przedstawil zebranym radnym informacj g z realizacji gminnego

programu profi laktyki i rozwiqzyw ania problemów alkoholowych (s z cz e gólow a

informacia - patrz zalqcznik nr I do protokolu). Naczelnik poruszyt sprawg

zatrudnienia nowych osób, do prowadzenia Swietlicy Socjoterapeutycznej

,,PROMYCZEK". Dotychczas éwietli ca ta prowadzona byla przez osoby, które

majq juL zatrudnienie. IJwaham, 2e nalely daó szansg ludziom bezrobotnym,

wyksztalconym w tym kierunku - powied zial naczelnik M. Koémider.
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Glos zabral radny K. Michalski. Dostalem interwencj e, 2e z kolonii skorzystatry

dzieci nie tylko z rodzin najuboZszych, ale równie? z rodzin dobrze

usytuowanych. Chcialbym siQ dowiedzieó, wedlug jakich lcryteriów

la,ualifikowane sq dzieci na kolonie i pólkolonie?

Kwalifikacje takq przeprowadza szkola. Dyrektor szkoly czy pedagog najlepiej

znajq érodowisko szkolne i wiedz4 które dzieci pochodzq z najubo2szych

rodzin. JeAeli dotarly do radnego takie informacje, na pewno to skontrolujemy -

powiedziaL naczelntk M. Koémider.

Naczelnik M. KoÉmider poinformowal radnych, ze równi e2 dzieci z rodzin

najubozszych maj+ w kaldq érodg moZliwoéó darmowego korzystania

z Internetu w Domu Kultury.

Na posiedzenie komisji przybyla Przewodniczqca Rady Miejskiej - pani

E. Ptasznik. Chciatabym paústwu przypomnieó poruszanqjuz sprawg budowy

pomnika G4dzio Kossa. Na wczeéniejszych sesjach zostala wysuniEta

propozycja, aby radni wlo2ylijakié wklad w budowE tego pomnika. Zwracam

sig do was, abyécie zastanowili siE nad tym i podjgli decylg - powiedziala

Przewodn iczqca Rady Mi ej ski ej .

Ad.3
Glos zabral radny S. Fiutek. Chcialbym poruszyó sprawQ inwestycji

drogowych. Na remont drogi Wygoda - Mnichów Gmina przeznaczyla

20 tys. zl. Z realizacji tej inwestycji pozostato 6 tys., ale droga nie zostala

do samego koáca wyremontowana. IJwaLam, 2e nale2y dofinansowaó

t4 inwestycjE i zakohczyójq w caloéci.

Glos zabral radny K. Chalupka. Uwalam, 2e pieni4dze, które pozostaly

z inwestycji drogowych, powinny byó wykorzystane na remont innych dróg,

które nie zostaly ujgte w planie.

Remontowane s4 drogi gminne, natomiast odcinek drogi w mieÉcie

od ul. Zeromskiego do ul. Kopernika to inwestycj a niezakoiczona sprzed
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10 lat. Na ul. Kopernika droga jest Zle zrobiona, kanalu buzowego nie ma.

zwracam sip do radnych, aby wziEli pod uwagQ ro, 2e oprócz dróg gminnych

s4 równie2 drogi w mieÉcie, które wymagaj4 remontu - powiedziala radna

J. Szreniawa.

Komisja wysungla równiez propozycjg rozbudowy Plywalni Miejskiej

o brodzik dla najmlodszych dzieci.

Komisj a postawila wniosek:

opracowaó wstgpny kosztorys rozbudowy Plywalni Miejskiej

o brodzik. Rozwairyó moZliwoéó przekazania érodków pienigZnych

z budowy obiektu sportowego na budowp brodzika.

Na posiedzenie komisji przybyl Burmistrz M. Wolski.

Komisja zwróctLa siQ do Burmistrza o wyrahenie opinii w sprawie

budowy brodzika.

IJwazam, 2e budowa brodzika nie jest konieczna. Starajmy sig jako Gmina,

utrzymaó ten obiekt sportowy na poziomie takim juk w chwili obecnej.

Wybudowanie brodzika jest inwestycjq doéó kosztownE - powi edzial Burmistrz

M. Wolski.

Glos zabral radny S. Fiutek. Chcialbym zapytaó o drogp Mnichów - Wygoda.

Z inwestycji pozostalo jeszcze 6 tys., a droga nie zostala zrobiona

w caloÉci.IJwaLam,2e nale|y dokoúczyó remont tej drogi.

Zostaly, juz podpisane aneksy na remonty dróg - odpowiedzial Burmistrz

M. Wolski. Pozostaty równiez érodki finansowe z budowy kompleksu boisk

sportowych. CzEéó érodków zostanie przeznaczona na realizacjq priorytetov\rych

inwestycji na terenie miasta i gminy. Zwracam sig do radnych, aby równiez

zastanowili siE, na co mo2na przeznaczyó te Srodki i wspólnie podejmiemy

decyzjp - powiedzialBurmistrz M. Wolski.

Glos zabral radny K. Michalski. Chcialbym przypomnieó o utwardzeniu drogi

miqdzy tr-ysakowem a Ludwinowem. Zglaszalem ten problem kilkakrotnie,

ale w dalszym ci4gu droga nie zostalautwardzona.
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Chcialbym równieZ poruszyó sprawQ mieszkari komunalnych na kolejce.

Inwestycj a ta miala byó zakohczona na jesieú. Dlaczego nie podejmowane sq

dzialania w tej sprawie?

Problem tkwit w wyborze sposobu ogrzewania mieszkaú (wlasna

kotlownia lub podpisanie umowy z Dalki{. ZadecydowaliSmy o zrobieniu

wlasnej kotlowni. Jedna z rodzin mieszkajqcych tam, zostanie przeszkolona

w obsludze kotlowni. Zamierzamy, aby ta inwestycja zostala zakolczona
jeszcze w tym roku - powiedzialBurmistrz M. Wolski.

Ile bqdzie mieszkali? - Zapytal radny K. Michalski.

Najprawdopodobniej bqdzie dziewigó mieszkaú odpowiedzial Burmistrz

M. Wolski. Pozostaje jeszcze kwestia zagospodarowania Kolejowego Domu

Kultury na kolejce. Jest to du2y obiekt, dlatego nale2y zastanowió sig nad

wlaéciwym jego zagospodarowaniem. Jest propozycja wydzielenia

pomieszczenia dla klubu AA orazprzeniesienia Biblioteki Miejskiej.

czy budynek ten jest wlqsnoíciq Gminy? - zapytal radny K. chalupka.

Tak jest to wlasnoéó Gminy - odpowi edzial Burmistrz M. wolski.

Burmistrz M. Wolski opuScil posiedzenie komisji.

Ad.4
Na posiedzenie komisji przybyt kierownik zarzqdu Budynków

Mieszkalnych - pan S. Jach.

Kierownik przedstawil sytuacjg finansow4 ZB}/r

o przedlohonq informacjE o przebiegu wykonania budzetu

(szczególowa informacja - patrz zalqcznik nr 2 do protokolu).

Przewodniczqcy komisji zwrócil siQ do kierownika zBly'^.

zakladowi 460 tys. zl. Ze sprawozdania wynika, Ze w

zobowiqzania s4 wysokie, bo aL 670 tys. zL.

w oparciu

za I pólrocze

Umorzyliémy

dalszym ci4gu

Zobowiqzania bylyby o wiele ni2sze gdyby Gmina przekazala nam dotacje.

Trwa równiez sprawa s4dowa pomiqdzy naszym zakladem a Dalki4. Je1eli
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wygramy ta sprawg, sytuacja nie bEdzie taka zla - odpowiedziat kierownik
ZBM.

czy byly przyznawane pracownikom jakieí nagrody w roku biezqcym? _ zapytal
radny K. Chalupka.

w tym roku pracownicy nie dostali 2adnych dodatkowych nagród, poza
,,trzynastk{' przewidzianq w ustawie. w czerwcu niektórzy pracownicy
otrzymali pieniqdze, are za wykonanie dodatkowej pracy.
Jak wyglqda sprawa íciqgania nale2noíci czynszowych od lokatorów?
Zapytal radny K. Chalupka.

Jest grupa ludzi, od których cigzko nam wyegzekwowaó naleznoéó. z reguly,
jeheli lokator ma zadlulenie wobec nas, na kwotE powy?ej 2 tys. sprawQ
oddajemy do sqdu - powiedzialkiercwnik S. Jach.

Czy ZBM otrzymal dodatkowe zadania od Gminy? - Zapytal radny K. Chalupka.
w tym roku nie dostalem Zadnych zadan zleconych przez Gminp, za wyjqtkiem
wyremontowania mieszkania dla rodziny repatriantów - powiedzial kierownik
ZBM.

Jak wyglqda sprawa mieszkaú na kolejce? - ZapytalPrzewodn iczqcykomisji.
Z polecenia Burmistrza J. WoZniaka przekazalem cat4 dokumentacjg zwiqzanq
z budynkiem do UrzEdu. Z tego, co wiem, nieprowa dzone s4 tam jeszcze Zadne
remonty - powiedzialkierownik ZBM

Co trzeba tam wyremontowaé? - zapytar radny K. chalupka.
Nale2y przeprowadzió generalny remont, by móc przystosowaó go na lokale
mieszkalne. wymiany wymaga instalacja wodno - kanalizacyjna, elektryka,
stolarka okienna. Przede wszystkim nalehy zrobió Éciany dzialowe oddzielajqce
mieszkania - powi edzial kierownik S. Jach.

Czy sqpieniqdze na to? - Zapytalradny S. Fiutek.

W tegorocznym budzecie sqzaplanowane pieni4dze na remont tych mieszkaú -
powiedzial kierown ik ZBM.

Komisja zakonczyla posiedzenie o godz.l5.30
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Zalaczniki:

1. Informacja o realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwi4zywania problemów

alkoholowych,

2. Informacja o przebiegu wykonania budzetu zar pólrocze - zBM.


